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Záznam zo stretnutia s občanmi zo dňa 01.07.2024 

Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, čas od 17,00hod.  

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 02.07.2024 

3. Rôzne 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta  

- privítal prítomných, občania dostali priestor, aby vystúpili so svojimi podnetmi, 

požiadavkami, pripomienkami, návrhmi, ktoré súvisia s programom zasadnutia MsZ a taktiež 

aj iné   

- na finančné otázky, na otázky ekonomického, hospodárskeho charakteru bude odpovedať                       

p. viceprimátor Peter Závodský 

- na otázky za jednotlivé oblasti budú odpovedať vedúci príslušných oddelení MsÚ 

- v úvode sa dotknem jednej témy, ktorá tu rezonuje medzi občanmi už dlhšiu dobu a to je 

nedostatočný tlak teplej vody v bytových domoch na sídlisku  SNP a Revolučná štvrť. Táto 

problematika nám nie je ľahostajná a záleží nám na občanoch mesta.  Rokovali sme so 

Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, ktorá nám potvrdila, že tlakom vody tento 

problém nenastáva. Problém je ten, že došlo k zapojeniu veľkého množstva domácností. 

Máme však zviazané ruky, nakoľko byty sú v súkromnom vlastníctve,  preto mesto nemôže 

poskytnúť finančné prostriedky súkromným osobám. Musíme nájsť spôsob ako túto situáciu 

vyriešiť.  

Peter Závodský – viceprimátor mesta 

- správcovia BD Bysprav s.r.o. a Technospol s.r.o. z vlastných zdrojov namontujú prečerpávacie 

stanice, je však k tomu potrebné zabezpečiť niekoľko vecí  

Mgr. Peter Kolek  - primátor mesta 

- minimálne túto časť zvukového záznamu zverejní hovorkyňa mesta Galanta na sociálnych 

sieťach  

- apeloval a požiadal ostatných obyvateľov týchto bytových domov, aby boli solidárni 

s  občanmi, ktorí bývajú na vyšších poschodiach   

- v blízkej dobe zvolám stretnutie s bytovými dôverníkmi týchto BD, zároveň konateľa spol. 

Bysprav a konateľa spol. Technospol, zástupcu ZsVS, a.s. a sľubujem občanom, že budeme 

hľadať riešenie  
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Zuzana Gauliederová – občianka 

- mám pripomienky k bodu č. 5 Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Galanta Návrh na zrušenie VZN o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Galanta č. 47/2009 v znení neskorších zmien a doplnkov  
1. tento materiál je zmätočný a spracovaný nezákonne 

2. prvotný návrh uznesenia odporuje zákonu o obecnom zriadení a je absolútne neodborný   

3. na jednej strane prijímate zásady a na druhej strane VZN  

4. predkladaný návrh VZN nebol zo strany mesta zverejnený na pripomienkovanie, preto je 

potrebné ho z rokovania MsZ stiahnuť, lebo voči nemu adresujem podanie protestu 

prokurátora, ktorý budem adresovať na Okresnú prokuratúru v Galante. Bolo by vhodné, aby si 

predkladateľka tohto nevydareného návrhu  túto problematiku do budúcna riadne naštudovala 

a ak nie, tak aby sa svojho  pôsobenia v danej funkcii zbavila a radšej z funkcie skôr odišla.  

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- preveríme tento fakt 

Zuzana Gauliederová – občianka 

- upozornila na dezolátny stav fontány pred MsKS a v okolí fontány je neporiadok 

- ako teraz funguje Galandia, bolo tam podané trestné oznámenie, v akom je to stave? 

- vysoké vstupné do TC Galandia aj s prihliadnutím na kartu Galanťana 

- platí Galandia nájomné mestu?  

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- mesto predkladá „Zásady...“ a poslaneckým návrhom bolo spracované všeobecne záväzné 

nariadenie   

- fontána- v tejto chvíli sa rozhodujeme čo s tým budeme robiť. Prvá možnosť je, že bude slúžiť 

ako štandardná fontána. Tam je potrebná značná rekonštrukcia a finančné prostriedky. Druhá 

možnosť je urobiť tam kvetinový záhon a po ďalšie by tam mohlo byť vysunuté menšie pódium 

pre potreby kultúrnych programov. Pripravujeme k tomu všetky náležitosti, cenové ponuky.   

- vstupné do TC Galandie – od konateľa Galandie sme si vyžiadali ceny porovnateľných 

kúpalísk, oproti ostatným máme ešte nižšie ceny. Galandia vzhľadom na svoju rozlohu môže 

konkurovať kvalitou, službami.   

Peter Závodský – viceprimátor  

- k fontáne pred MsKS – finančne náročná rekonštrukcia, tak pristúpime k možnosti č. 2 alebo 

3 tak ako už povedal pán primátor 
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- k TC Galandia – bývalé vedenie zabudlo Galandiu zazmluvniť  do bilančnej skupiny mesta 

Galanta. Mesto momentálne do konca roka 2024 zazmluvnilo nižšiu cenu, máme výraznú 

úsporu elektrickej energie. Konateľ urobil úsporné opatrenia na čerpadlách a výmenníkoch 

vzduchu.  

- motivujeme ľudí Galakartou    

- vstupné do Galandie – cena na vstupnom bola vypočítaná ako fixné náklady : očakávaný 

počet obyvateľov + pridaná hodnota, aby sme to na konci roka nemuseli dotovať 

- Galandia nájomné mestu neplatí  

Tomáš Horváth – poslanec 

- na poslednom Valnom zhromaždení Galandie som sa vzdal členstva v tejto spoločnosti  

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa 

-   minulý týždeň bolo Valné zhromaždenie Galandie, tam sa dvaja členovia dozornej rady vzdali 

členstva, dnes sa uskutočnilo stretnutie novej dozornej rady  

- chodím tam často je tam čisto, ľudia vyhľadávajú toto kúpalisko  

- máme urobený plán, čo urobíme, aby sme vedeli, kde je možné ešte ušetriť   

Zuzana Gauliederová – občianka 

- mám zozbierané množstvo materiálov, čo sa týka Galandie, do Galandie sme dali 4mil. €, táto 

cena je podľa mňa premrštená. Toto zariadenie sme mali už dávno predať.  

- na Galandiu nebol urobený znalecký posudok s guľatou pečiatkou 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- Galandia je kúpalisko s celoročnou prevádzkou. My si nemôžeme dovoliť zatvoriť Galandiu, 

inak by sme museli vrátiť dotáciu.  

- ja nikdy nebudem súhlasiť s tým, aby sme Galandiu predali  

- na základe kontrolnej správy sme podali trestné oznámenie, ja som podal trestné oznámenie 

na rekonštrukciu, ukončilo sa to tak, že nikto nie je vinný  

Ľuboš Bočkay – občan 

1. Kedy je mestské zastupiteľstvo plánované a kedy neplánované? 

2. Bod č. 23 – Vyhodnotenie plánu investičnej výstavby – v bode Plnenie za rok 2023 je mylne 

uvedená informácia, jedná sa o rekonštrukciu chodníka 

3. Bod č. 6 – Návrh VZN ... – otázka k prílohe – rozdielne sumy na tom istom sídlisku 

Clementisové sady  

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

K bodu č. 1 – každé MsZ je verejné  
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Peter Závodský – viceprimátor 

- časť zasadnutia MsZ môže byť vyhlásená aj za neverejnú, v prípade, že sa prerokovávajú veci, 

napr. obchodná transakcia,  je to obsiahnuté v rokovacom poriadku   

- k bodu č. 2 – toto si preveríme 

Ľuboš Bočkay – občan 

- vyjadril nespokojnosť s konaním spol. Bysprav s.r.o. od 25.03.2024 nedostal od konateľa 

žiadnu odpoveď, bude v tom konať ďalej 

- na TC Galandia som aj ja podal trestné oznámenie  

- obyvatelia BD nie sú spokojní s prácou konateľa p. Fukasa  - opakovane sa tam objavujú 

ploštice – správca to nerieši 

- konateľ doposiaľ nevysvetlil navýšenie odmeny pre domového dôverníka 

- v bytoch sa zdržiavajú občania bez prihlásenia – ako to riešiť?   

- prevádzkový poriadok pre ihriská rieši, ktorí občania môže navštevovať ihrisko? 

- čipovanie  smetných nádob – mám vedomosť, že nie všetky nádoby sú očipované  

- zverejnený zámer – športový park – je to ten istý zámer, ktorý bol zverejnený v r. 2021?  

Peter Závodský – viceprimátor 

- čipovanie smetných nádob – všetky rodinné domy sú už vybavené kódmi, vybudovali sme 2 

polopodzemné státia, 3 sme prevzali a do konca roka máme v pláne vybudovať ďalšie 2-3 

polopodzemné státia. Je to celý proces činností. 

- zámer športový park – investor je ten istý, len projekt je zmenený 

- hlavná téma – prihlásenie ľudí na trvalý pobyt – všetky kroky budú smerovať k tomu, že zľavy 

budú dostávať len občania s trvalým pobytom v meste a voči mestu majú všetko zaplatené    

Ľuboš Bočkay – občan 

- kde mesto vyváža odpad TKO? 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- odpad vyvážame v súčasnosti na Čiernu Vodu, ale už je  vysúťažená skládka v obci Dolný Bar 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- poďakovať všetkým prítomným za účasť pozval ich na zajtrajšie zasadnutie MsZ a stretnutie 

ukončil.  

 

Zapísala: A. Deáková 


